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BR-03.0012.1.6.19.2023 

 

Protokół nr 105/2023 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się 11 września 2023 roku 

w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Pietrus 6 września 2023 roku zwołał posiedzenie 

Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa na 28 sierpnia 

2023 r. O zwołaniu posiedzenia zostali powiadomieni drogą elektroniczną wszyscy członkowie 

Komisji oraz zaproszeni goście.  

 

Proponowany porządek posiedzenia obejmował:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Dyskusja dotycząca projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

pod nazwą „Łąki nad Rudawą” (druk 3327).  

4. Dyskusja dotycząca wniosku o rozszerzenie obszaru użytku ekologicznego „Zakrzówek”.  

5. Prezentacja uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Soboniowice II” (druk nr 3556).  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Soboniowice II” (druk nr 3557). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon ulic Reymonta i Oleandry” 

(druk nr 3565).  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon ulic Czarnowiejskiej 

i Urzędniczej” (druk nr 3566). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Cichy Kącik” (3568). 

10. Zaopiniowanie koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Rydla”.  

11. Zaopiniowanie koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Barycz II”.  

12. Sprawy bieżące. 

13. Oświadczenia, komunikaty. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzeniu 11 września 2023 roku przewodniczył Włodzimierz Pietrus - wiceprzewodniczący 

Komisji, udział w nim wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście, których lista stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.   

 

Ad 1. Wiceprzewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16:00 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji 

oraz zgromadzonych gości. Poinformował zgromadzonych o tym, iż przebieg posiedzenia jest 

nagrywany, a zarejestrowane nagranie stanowi informację publiczną. 
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Ad 2. Wiceprzewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Następnie wiceprzewodniczący zapytał o inne propozycje zmian. 

Komisja stosunkiem głosów 9 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła porządek jak 

w propozycji.  

 

 

Ad 3.  W dyskusji nad tym projektem uchwały udział wzięli: radny Jan Stanisław Pietras, Mariusz 
Waszkiewicz - Towarzystwo na Rzecz Ochrony Przyrody, radny Jacek Bednarz, 
wiceprzewodniczący Włodzimierz Pietrus oraz Katarzyna Szczepaniec – p.o. Zastępcy 

Dyrektora RGZW w Krakowie, Jolanta Kapica - przedstawicielka Stowarzyszenia na Rzecz 
Ochrony i Rozwoju Dębnik , radny Łukasz Maślona oraz inny mówca.  

 

Ad 4.  Głos w dyskusji w tej sprawie zabrali: radna Małgorzata Kot, Jolanta Kapica – 
Stowarzyszenie na Rzecz Ochrony i Rozwoju Dębnik, radny Michał Starobrat, 
wiceprzewodniczący Włodzimierz Pietrus, Marek Czernek – Zastępca Dyrektora Wydziału 
Kształtowania Środowiska, radny Łukasz Maślona, radny Grzegorz Stawowy, Mariusz 
Waszkiewicz - Towarzystwo na Rzecz Ochrony Przyrody. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek, by powyższa sprawa została 
rozpatrzona przez zespół ds. ustanawiana użytków ekologicznych.  

Komisja stosunkiem głosów: 8 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, (4 osoby nie wzięły 
udziału w głosowaniu) przyjęła przedmiotowy wniosek.  

  

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru „Soboniowice II” (druk nr 3556) zreferowały: Elżbieta Szczepińska – 
dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego,  Justyna Kozik – projektantka planu. 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Głos w dyskusji zabrali: radny Grzegorz Stawowy, radny Józef Jałocha, 2 innych mówców, radny 
Michał Starobrat, radna Renata Kucharska oraz inna mówczyni.  

 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Justyna Kozik – projektantka planu, Elżbieta 
Szczepińska – dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego oraz Marek Czernek – zastępca 
dyrektora Wydziału Kształtowania Środowiska.  

 

Ad 6.  Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych 

przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Soboniowice II” (druk nr 3557) zreferowała Justyna Kozik – 

projektanta planu. 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały według 

druku nr 3557. 

Projekt uchwały nie uzyskał opinii pozytywnej. Wynik głosowania za pozytywną opinią: 2 za, 4 

przeciw, 2 głosy wstrzymujące się.  
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Ad 11. Słowo wstępu na temat koncepcji projektu mpzp obszaru „Barycz II” wygłosiła Elżbieta 

Szczepińska – dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego. 

 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: radny Józef Jałocha oraz inna mówczyni.  

 

Z uwagi na brak quorum punkt został zawieszony.  

 

 

Ad 7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon ulic Reymonta i Oleandry” (druk nr 3565) 

zreferował Grzegorz Janyga – zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego. 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Z uwagi na brak quorum punkt został zawieszony.  

 

 

Ad 8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon ulic Czarnowiejskiej i Urzędniczej” (druk nr 

3566) zreferował Grzegorz Janyga – zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego. 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Z uwagi na brak quorum punkt został zawieszony.  

 

Ad 9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Cichy Kącik” (3568) zreferował Grzegorz Janyga – 

zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego. 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Z uwagi na brak quorum punkt został zawieszony.  

 

Ad 10. Uwagi do koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Rydla”. 

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

W dyskusji głos zabrał radny Dzielnicy VI Bronowice Łukasz Krajewski, wiceprzewodniczący 

Włodzimierz Pietrus,  

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła Elżbieta Szczepińska – dyrektor Wydziału 

Planowania Przestrzennego, Jolanta Czyż – zastępca Dyrektora Wydziału Planowania 

Przestrzennego 

Z uwagi na brak quorum punkt został zawieszony.  

  

Ad 12.  Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 13. Oświadczeń, komunikatów nie wygłoszono.  

Nie wygłoszono.  

 

 

Posiedzenie o godzinie 19:10 zostało zawieszone. 
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II część posiedzenia 13 września 2023 

Sala Portretowa Urząd Miasta Krakowa 

 

II części posiedzenia 13 września 2023 roku przewodniczył Włodzimierz Pietrus - 

wiceprzewodniczący Komisji, udział w nim wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście, których lista 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Wiceprzewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 9:20 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji 

oraz zgromadzonych gości.  

 

Ad 10 cd. Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną z uwagami 

do koncepcji projektu mpzp obszaru „Rydla”. 

Komisja stosunkiem głosów: 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się wydała opinię pozytywną 

(opinia nr 397/2023 z 13 września 2023 roku).  

 

Ad 7. cd. Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały 

według druku nr 3565. 

Komisja stosunkiem głosów: 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się wydała opinię pozytywną 

(opinia nr 398/2023 z 13 września 2023 roku).  

 

Ad 8. cd. Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie  opinię pozytywną do projektu uchwały 

według druku nr 3566. 

Komisja stosunkiem głosów: 9 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się wydała opinię 

pozytywną (opinia nr 399/2023 z 13 września 2023 roku).  

 

Ad 9. cd. Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały 

według druku nr 3568. 

Komisja stosunkiem głosów: 9 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  wydała opinię 

pozytywną (opinia nr 400/2023  z 13 września 2023 roku).  

 

 

Ad 11. cd. Wiceprzewodniczący wznowił dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Jałocha, radny Michał Starobrat, wiceprzewodniczący 

Włodzimierz Pietrus, radny Grzegorz Stawowy oraz Jolanta Czyż – zastępca dyrektora 

Wydziału Planowania Przestrzennego. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Józefa Jałochy  by temat został 

omówiony na spotkaniu roboczym Komisji. 

Komisja stosunkiem głosów: 10 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła wniosek. 

 

Wstępny termin spotkania został ustalony na środę 20 września 2023 roku o godz. 13:30.  

 

Ad 12. Sprawy bieżące.  

Radny Jan Stanisław Pietras wystąpił z wnioskiem o wystąpienie do prezydenta Miasta Krakowa 

o przesłanie materiałów dotyczących użytku ekologicznego „Zakrzówek”.  
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Ad 13. Oświadczenia, komunikaty. 

Nie wygłoszono. 

 

Ad 14. Wobec zrealizowania punktów porządku posiedzenia, wiceprzewodniczący o godzinie 

9:40 zamknął posiedzenie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

/-/Włodzimierz Pietrus 

 

 

Wiceprzewodniczący  

Komisji Planowania Przestrzennego                                                                                                                                                        

i Ochrony Środowiska                                                                                

Rady Miasta Krakowa         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 

 

 


